
OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres. Sobrance 

 

 

Z  Á P I S N I C A 

 

z obecného zastupiteľstva dňa 29.06.2018 
 

 Rokovanie viedol starosta obce  Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže 

bola prítomná väčšina poslancov, že zasadnutie je uznášania schopné. 

 

 

Program rokovania:   

               
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

3. Informácia o plnení uznesení 

4. Správa z kontroly za 2. polrok 2017 

5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2017 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2018  

7.    a) Záverečný účet obce za rok 2017 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu   

8. Rozpočtové opatrenie č. 1/2018 

9.   a) Výročná správa 

      b) Správa audítora pre obecné zastupiteľstvo obce  

      c)  Zmluva o poskytovaní audítorských služieb  

10.  Schválenie počtu poslancov a rozsah výkonu funkcie starostu na volebné                       

obdobie 2018 – 2022 

11.   Príprava akcie „Deň obce“ 

12.   Rekonštrukcia chodníkov – I. etapa 

13.  Informácia zo zasadnutia valného zhromaždenia občianskeho združenia  

„Zemplín pod Vihorlatom“ 

14.    Informácia zo zasadnutia mikroregiónu BOROLO 

 

                
Prítomní poslanci: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján. 

Neprítomný: Ivaniš Ján 

  

K bodu 1: 



 Starosta obce na základe toho, že prišla nadpolovičná väčšina otvoril rokovanie 

zastupiteľstva, čiže zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Všetci poslanci jednohlasne hlasovali za tento program obecného zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 2: 
Za zapisovateľa bola určená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli určení 

Miroslav Šukaľ a Macejka Ján, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 3:   

 Ohľadom plnenia uznesenia starosta oboznámil, že uznesenie bolo plnené. Čiže 

uznesenie bolo splnené. 

 

K bodu 4:   

Správa z kontroly za 2. polrok 2017 predniesla pracovníčka obce Mgr. Ivanišová, 

nakoľko kontrolórka obce Agáta Mižáková nebola prítomná a ospravedlnila sa. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 5: 

Pracovníčka obce predniesla Správu o kontrolnej činnosti za rok 2017 namiesto 

kontrolórky obce, ktorú poslanci zobrali na vedomie. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján. 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 6:  

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2018 

predniesla opäť pracovníčka, ktorú poslanci zobrali na vedomie. 

 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 7:  



  a) Ďalej poslancom bol prednesený Záverečný účet za rok 2017, ktorí poslanci 

jednohlasne schválili bez výhrad. 

  b) Ďalej im bolo prednesené Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 

záverečného účtu, ktoré poslanci vzali na vedomie. 
 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 8:  

  Poslanci jednohlasne schválili Rozpočtové opatrenie č. 1/2018 . 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 9: 

   a) Ďalej poslancom bola prednesená Výročná správa za rok 2017, ktorú  

poslanci zobrali na vedomie. 

   b) Správa audítora pre obecné zastupiteľstvo obce bola poslancom tiež 

prednesená, ktorú poslanci vzali na vedomie. 

   c)  Poslancom bola predložená Zmluva o poskytovaní audítorských 

služieb, ktorú poslanci jednohlasne schválili. 
 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 10: 

 

  Ku bodu - Schválenie počtu poslancov a rozsah výkonu funkcie starostu na 

volebné obdobie 2018 – 2022. Poslanci sa jednohlasne jednohlasne dohodli na 

počte poslancov: 5 poslancov a na rozsahu výkonu funkcie: podľa platových 

podmienok určených zákonom – čiže na plný úväzok. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 11: 

  K bodu - Príprava akcie „Deň obce“: starosta ich oboznámil s tým, že je 

v pláne robiť akciu Deň obce pokiaľ nám bude schválená dotácia od Košického 

samosprávneho kraja. Poslanci sa dohodli, že pokiaľ to schvália tak sa dohodli na 



termíne 11. august 2018. 
 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 12: 

  Rekonštrukcia chodníkov – I. etapa: starosta oboznámil poslancov o tom, 

že začať by sa malo robiť v júli. Tak ako sa predtým dohodlo, že sa najprv urobí to 

centrum. K dotácii, ktorú sme dostali 7.000,- by mala prispieť aj KSK ale bude 

potrebné ešte zobrať aj úver aspoň 10.000,-€. Poslanci sa dohodli na zámkovej 

dlažbe. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Šukaľ Miroslav, Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 13: 

  K tomuto bodu starosta informoval poslancov ohľadom toho, že sme 

členmi organizácie MAS, v ktorej je 47 obcí vybojovala peniaze od štátu, ktoré by byť 

prerozdelené medzi tie obce. 

 

K bodu 14: 

  Informácia zo zasadnutia mikroregiónu BOROLO: starosta informoval 

poslancov o tom, že cez mikroregión, ktorý sa zapojil do projektu s kompostérmi, 

že dostane každá domácnosť kompostér. 

 

 

Na záver starosta poďakoval poslancom a ukončil zasadnutie.  

 

 

 

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Ivanišová Alena  ..................................... 

 

Overovatelia:  Ján Macejka                 ..................................... 

 

  Miroslav Šukaľ             ...................................... 

 

 


